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Giovanni Cervone, który bronił dostępu do bramki Romy w 191

spotkaniach, udzielił wywiadu dla ReteSport, w którym odpowiadał m.in.

na pytania dotyczące bramkarzy. 

 

Wraz z przybyciem Spallettiego budowana jest również Roma przyszłości?

Perspektywy są dobre?

- Wraz z jego przybyciem sprawy uległy nieco zmianie, zaczęliśmy widzieć trochę

piłki i również trochę powagi. Garcia został pozostawiony sam na polu walki, nie

mógł już pracować dalej ze spokojem. Spalletti wprowadził trochę kultury pracy,

zasad. Teraz widać rezultaty. Mamy nadzieję, że na przyszły sezon nie pozbędziemy

się kogoś ważnego.

 

Ocena techniczna Szczęsnego?

- Odkąd przybył, w całokształcie spisał się dobrze. Jednak to chłopak, który ma kilka

wad, szczególnie ostatnio. Gdy przybył do Romy wydawał się bardziej otwarty, teraz

jest zbyt wycofany. Tak jakby się bał, nie wiem dlaczego stracił spokój. Popełnił

jakieś błędy, ale w całokształcie spisał się dobrze. Miał też świetne parady.

 

Znasz Alissona? Wady i zalety?

- Widziałem jakieś wideo, jednak na filmie zawsze widać dobre rzeczy. Popisuje się

interwencjami, które dobrze wróżą. Jest młody, świetnie zbudowany, odważny.

Wydaje się być dobrym bramkarzem.

Do roli drugiego bramkarza postawiłbyś na Skorupskiego czy De Sanctisa?

- Z pewnością na De Sanctisa, trzeba sprawdzić czy chce siedzieć cały czas na

ławce. Skorupski jest młody, w tej chwili nie jest gotowy do gry na tym poziomie w

Serie A. Posiada jakość, ale musi być bardziej regularny. Popełnia zbyt wiele błędów.

 

Jako bramkarz aktualnej Romy, którego z obrońców byś zatrzymał, a

którego nie?

- Jedynym niezastąpionym jest Manolas. Dalej są Ruediger i Zukanovic, dwójka

świetnych graczy, ale aby celować wysoko potrzebny jest ktoś lepszy. W Romie

                               1 / 2



Cervone: Alisson wydaje się być dobrym bramkarzem

News - ASRoma.pl

potrzebny jest prawy obrońca, nie można tam ciągle wystawiać Florenziego, mimo

że wkłada w grę wiele serca i zawsze robi to co musi. Potrzebny jest gracz dokładnie

na tą pozycję.
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